
Sockenhistoria 
Arbetsgrupp 

Datum 2016-06-13 

 

 

Tid 18.30  

Plats Församlingshemmet  

Närvarande 

 

 

 

 

 

Förhinder 

Anne-Sofie Hill 

Eva Engström  

Uno Ljungberg 

Stefan Gustafson 

Thomas Forsberg 

 

affihill@msn.com 

eva.engstrom@lrf.se 

uno.ljungberg@outlook.com 

ballarp.gustafson@outlook.com 

thomas1961forsberg@gmail.com 

 

 

 

På dagens träff kan vi konstatera att det finns ett intresse av att fortsätta arbetet med att kartlägga 

dåtid, nutid och framtid i Adelövs socken. 

Alla var överens om att det finns ett stort intresse i arbetsgruppen samt ett intresse bland 

Adelövsborna att vara delaktiga. 

Arbetsgruppen beslutade att 

 starta upp gruppträffar för att forska vidare i historien och genomföra en historisk 

kartläggning av gårdar och fastigheter i Adelövs socken 

 inventera och kartlägga nuläget samt  

 fånga upp framtidens viktiga frågor för Adelövs utveckling 

Förslag – att vi har öppna möten där alla i bygden kan delta sista onsdagen i varje månad med start i 

augusti. 

 

Att göra 

- Uno försöker scanna skriften ”Lantbruket i Adelöv socken” (kommer inte ihåg vad den heter 

) 

- Kolla upp internetuppkoppling i Församlingshemmet 

- Eva scannar frågeformuläret som kan användas när vi inventerar gårdar 

- Vi kommer att behöva inspelningsapparatur (för intervjuer), scanner och kopiator  

- Hitta ett arbetssätt som fungerar 

- Hur informerar vi övriga i bygden så att de blir inspirerade och vill vara med 

- Eva träffar Göran och kollar vilka möjligheter vi har att använda adelov.se som 

informationsforum. 

Affi har frågat Hanna Lidergren, präst om det är möjligt att få använda församlingshemmet som 

mötesplats. Hanna är positiv.  
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Lisbeth Klint och Maj Viktorsson är tillfrågade om de vill ansluta till gruppen – positivt besked. 

Uno har frågar Hans Klint – han är positiv. 

Eva pratar med Göran Jonsson och Anita Vilhelmsson. Anita ansluter när vi kör igång.  

Stefan frågar Filip Källner. 

Eva har pratat med Bodil Nordgren, Vuxenskolan. De kan ställa upp med kontaknät och annat som 

rör släktforskning. Några kronor kan det också bli, pengar som eventuellt kan användas om vi vill göra 

någon trycksak. 

Eva har pratar med Magnus Green, bibliotekarie och förläggare. Han blev eld och lågor och vill gärna 

bli involverad. Han nämnde ett koncept ” Broar till historien” som han gärna vill presentera för oss. 

Magnus kontaktuppgifter:  0140-682 04 eller 072-707 00 54, magnus.grehn@tranas.se 

Jimmy Karlsson på Kommunen hjälper gärna till om han kan. 

Idéer som poppar upp 

Kolla församlingsbok 

Studera skolväsendet i Adelöv. Det har funnits 3+1 skola med start redan 1878. 

Inventera gamla hus som står tomma 

Hitta kartor som visar utvecklingen 

Studera kyrkans historia 

Fisket i Noen 1890 

Fattigvården 

Industrialiseringen 

Intervjua äldre 

Flyga med drönare 

Filma 

Se över Hembygdsgårdens arkiv 

 

Bakgrund 

Dåtid 

Flera personer i bygden har visat intresse för bygdens historia. Funderingar finns kring gårdens och 

fastighetens historia, förändringar som skett och om de människor som bott där. 

Det finns tyvärr inte jättemycket material nedtecknat kring Adelövs historia men det finns några 

rapporter och några dokument som beskriver händelser och skeden tillbaka i tiden. 

Nutid 

Det sker mycket i vår omvärld som påverkar landsbygdens utveckling och de människor som bor där. 

Ibland bli man hemmablind och tar saker och ting för självklara på både gott och ont. Adelövs socken 

är en kreativ och aktiv bygd och det är alltid mycket på gång. Ingen vill att antalet personer i socken 

minskar, att skolan får svårt att rekrytera nya barn och att förutsättningarna för att leva modernt och 

tryggt urholkas. 



Framtid 

Det känns viktigt att sockenborna i Adelöv har framtidstro och en vision om den bygd och det liv man 

vill leva. För att bibehålla allt det som är bra i bygden och samtidigt skapa utveckling och följa med i 

tiden måste det finnas ett engagemang för vilka framtidsfrågor som är viktiga för Adelöv och de 

människor som bor där. 

Nästa möte 

Plats är ännu inte bestämt. 

 

 


